



# NEWSLETTER

October 2023

VOLUME 2 , ISSUE 2



## Principal's Message:

Dear Diyar EY&G Campus community,

September has been a busy month with students settling back into school routines and making the best of the opportunities given to them to participate in some amazing learning experiences. Students in Grade 3, 5, 7 and 9 have completed their CAT4 assessments and parents have had the opportunity to attend curriculum sessions across the school.

In October we begin with Parent-Teacher Conferences and recognize 'World Teachers and Administrators Day' as well as raise awareness of cancer prevention with 'Pink Day'. Students in Grades 3, 5, 7 and 9 will do Term 1 MAP assessments beginning the week of October 9th – we know they will try their very best. Towards the end of the month we have half term break – something for everyone to look forward to 😊.

As always, I thank everyone for their continued support of the Diyar Dibba Early Years and Girl's Campus and we appreciate your participation.

Kind regards,

Miss Lisa Gardiner

## رسالة المديرية:

مجتمع ديار للسنوات المبكرة والبنات الكرام،

لقد كان شهر سبتمبر شهرًا مزدحمًا حيث عاد الطلبة إلى الروتين المدرسي واستفادوا من الفرص المتاحة لهم للمشاركة في بعض تجارب التعلم المذهلة. أكمل الطلبة في الصفوف 3 و5 و7 و9 تقييمات CAT4، وأتيحت لأولياء الأمور فرصة حضور جلسات المناهج الدراسية لجميع المراحل الصفية.

في شهر أكتوبر، نبدأ اجتماعات أولياء الأمور والمعلمين ونحتفل بـ "اليوم العالمي للمعلمين والإداريين" بالإضافة إلى زيادة الوعي بالوقاية من السرطان من خلال "اليوم الوردي". سيقوم الطلبة في الصفوف 3 و5 و7 و9 بإجراء تقييمات MAP للفصل الدراسي الأول بدءًا من الأسبوع الذي يبدأ في 9 أكتوبر، ونحن نعلم أنهم سيبدلون قصارى جهدهم. في نهاية الشهر، لدينا إجازة نصف الفصل الدراسي وهو شيء يتطلع إليه الجميع 😊.

كما هو الحال دائمًا، أشكر الجميع على دعمهم المستمر لديار دبا للسنوات المبكرة والبنات، ونحن نقدر مشاركتكم.

أطيب التحيات،

أ. ليزا جاردنر

## Special Events:

- World Teacher's Day - October 5<sup>th</sup>
- World Food Day - October 16<sup>th</sup>
- Book Fair- October 16<sup>th</sup> until 19<sup>th</sup>
- Pink Day - October 20<sup>th</sup> (Cancer Awareness )

## Important Dates:

- Parent Teacher Conferences - October 2<sup>ed</sup> – 3<sup>rd</sup>
- MAP Assessments – October 9<sup>th</sup> until 13<sup>th</sup>
- School Holidays – October 23<sup>th</sup> until 27<sup>th</sup>

